
Královéhradecké krajské sdružení ČSTV 
U Koruny 292, Box 72, 501 01 Hradec Králové, tel. 495 521 8 71, 608 510 491, e-mail :khks.cstv@iol.cz 

http://www.cstv.cz/kshk 
_________________________________________________________________________________________ 

 

 1 

Zápis ze společného jednání komory svazů KH KS ČSTV a VŠK KHK 
 
Číslo schůze : 19/10              Datum, čas : 11.5.2010 od 15.30 do 18.00 v zasedačce Koruna 
Přítomni: 20 zástupců krajských svazů, dále zástupci VŠK. 
Hosté : Mgr.Kořan-předseda ČSTV Praha, Mgr. Záviský, O.Knotek – KHK, Bořilová, Brendl-aparát KS ČSTV 
Celkem přítomno 30 osob.  

Program 
 
1. Úvod, usnášení schopnost, schválení programu 
2.    Kontrola zápisu č.18/09  
3. Informace z ČSTV Praha a VŠK – Mgr.Kořan 
4. Informace z KÚ KHK a výboru pro sport a VČA – Mgr.Záviský 
       Informace z KHK odd.grantů a dotací – O. Knotek 
5. Informace z KH KS ČSTV – Pekař, Karlík, Balášová, Bořilová 
6.    Informace ze svazů, diskuse a závěr jednání 
 
  
1    Jednání řídil místopředseda KH KS ČSTV Ing. Karlík., program byl schválen, zápisem pověřen Pekař,    
      ověřovatel Bartoň. 
 
2.   Kontrola zápisu č.18 
      U55/09 – zavedení běžného účtu a spořícího účtu po projednání se svazy splněno s tím, že výnos bude použit  
                      na pokrytí výdajů podle potřeby.. 
      U56/09 – splněno úsporná opatření kráceného rozpočtu KS ČSTV. V bodě 5 bude sděleno hodnocení  
                      rozpočtu 2009. 
      U57/09 – dotační program ke vzdělávání vedoucích a dalších dobrovolných pracovníků  byl využit pouze 
                      KH KS ČSTV a svazy  orientační běh, šachy, fotbal. 
      U58/09 – sportovci roku úkol trvalý, informace podána v bodě 5. 
      U59/09 – průběžný úkol, který je plněn, TP vycházející v elektronické podobě a p.Studený jej zveřejňuje 
                     na webu KH KS ČSTV,na sekretariátu KS k dispozici v tištěné podobě.  
 
3.   Informace z ČSTV Praha a VŠK – Mgr.Pavel Kořan 
      Předseda ČSTV Mgr. Pavel Kořan ve své zprávě informoval: 
      - Připomněl závěry z jednání 22.VH  ČSTV a objasnil představy  práce s novým VV, kde má KHK  
        zastoupení Ing.Pavlíčkem. 
      - O závěrech konference Sport a stát konané 4.-5.5.2010 
      - O jednání s ministryní školství M.Kopicovou 26.4.2010. 
      - O jednání Všesportovního kolegia s tím, že bude usilovat o právní subjektivitu tohoto orgánu. 
      - Dále o jednání s představiteli jednotlivých stran , 20.4. s ODS, 22.4. s TOP 09  a 28.4 schůzka s gen. 
         ředitelem Sazka, a.s. 
      - K novele loterijního zákona, který přijala PS a nyní bude v senátu. 
      - Z připravovaných změn uvedl zejména  legislativní záležitosti, novelizaci stanov, roli krajských sdružení 
         ČSTV a případnou změnu názvu naší organizace. 
     
4.  Informace z KÚ KHK a výboru pro sport a VČA 
     4a. Mgr.Záviský: 
           - Informace k zimní ODM v Liberci a k předání oblečení sportovců přes svazy. 
           - K připravované letní ODM v Olomouci v červnu 2011, vyzval svazy a KS ČSTV ke spolupráci. 
           - Informace o výboru pro sport a VČA 
           - K financování sportu z KHK a k případné  konferenci o sportu v kraji 
      U60/10 – spolupracovat s KHK na přípravě  výpravy za náš kraj na letní ODM v Olomouci, termín 06/2011      
      4b.O.Knotek: 
           - Informoval o zřízení oddělení grantů a dotací a o analýze dotačních programů z oblasti sportů pro rok  
             2010.  
           - Granty pro rok 2010 prošly výběrovou komisí a výborem pro sport a VČA. U organizací , které  
              požádaly o příspěvky do výše 200 tisíc  jsou žádosti již schváleny. Přehled podpořených žádostí  
              je zveřejněn na internetových stránkách KHK i našeho krajského sdružení. 
              Žádosti nad 200 tisíc v celkové částce budou schvalovány v červnu t.r. zastupitelstvem. 
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      U61/10- p.Pekař zaurguje možnost dřívějšího schvalování žádostí. Informace o schválení bude podána opět 
                    prostřednictvím webových stránek. Termín červen 2010. 
 
5.   Informace z KH KS ČSTV 
      V úvodu Ing.Karlík informoval komoru svazů, že odstupuje z výběrové komise na Nejlepší sportovce roku 
      2010 a také rezignuje na funkci místopředsedy KH KS ČSTV.  
      K tomu se postupně vyjádřili Pekař, Šnajdr, Karlík     
      Komora svazů vzala na vědomí a dále bude projednáno na Krajské radě 31.5.2010. 
      U62/10- za projednání v KR a volbu nového mpř. mezi zástupci svazů v KR odpovídá Pekař, termín  
                    31.5.2010. 
 5.1 X. Valná hromada KH KS ČSTV 
      V úvodu Ing.Karlík navrhl změnu statutu KS ČSTV a to tak, že by se VH scházela 1x za 2 roky. Toto v  
      komoře svazů  nebylo schváleno , neboť  to legislativně není možné (vyjádření právníků u p.Pekaře). 
      Poté byly předloženy materiály pro X.VH, ke kterým nebyly připomínky. Byl předložen návrh na pra- 
      covní předsednictvo, návrhovou  a mandátovou komisi, nebylo rozhodnuto o řízení VH ( návrhy jsou na 
      JUDr. Sedláčka, Mgr.Vitocha a Zdeňka Fialu).   
      Pro X.VH bude nutno zajistit obaly na materiály, občerstvení bude řešeno podle možností rozpočtu 2010. 
      U63/10 – předsedové sportovních svazů nahlásí jména delegáta za svůj svaz do 10.6.2010. 
                     Komplexní zabezpečení VH- předseda KH KS ČSTV a sekretariát. 
5.2 Sportovci roku ve svazech 
      Ing.Karlík informoval o jednotlivých akcích s tím, že svazy jachting, judo a plavání nemají podanou 
      závěrečnou zprávu o konání svých akcí a dodatečně chtějí požádat o příspěvek na sportovce roku svazy  
      OB, plavání a jezdectví. 
      Komora svazů neměla připomínky. 
      U64/10 – projednání v KR ing.Karlík v termínu 31.5.2010. 
5.3 Nejlepší sportovci roku 2010 v KHK 
      p.Pekař před jednáním v KR předložil kriteria pro rok 2010 s tím, že připomínky budou projednány  
      předsedou KS se zástupci svazů za individuální a kolektivní sporty. O tyto dva zástupce bude doplněna  
      výběrová komise. Anketa  2010 vyvrcholí vyhlášením 29.3.2011. 
      U65/10 – odpovídá Pekař 
5.4 Rozpočet 2009 
      Podána informace o čerpání rozpočtu za rok 2009 s tím, že po všech problémech skončil hospodářským  
      výsledkem: zisk 105.735, 94 Kč. Bude součástí materiálu X.VH 
5.5 Čerpání rozpočtového provizória k 30.4.2010 
      Hospodářský výsledek k tomuto datu je ztráta 35.255,50 Kč s tím, že pronájem se platí dopředu a je již  
      zaplacen na II Q 2010. 
5.6 Rozpočet 2010 
      Po 22.VH ČSTV jsme obdrželi normativy pro sestavení rozpočtu. Po úpravě rozpočtového provizória  
      a projednání v KR 31.5. se stane součástí materiálů pro X.VH.  
5.7 Inventarizace k 31.12.2009 
      Ing. Bartoň předseda inv. komise podal informaci k jejímu průběhu a výsledkům.. 
 
6. Informace ze svazů, diskuse a závěr jednání 
    - Smlouvy o  součinnosti se svazy – přepracování pouze při změně funkcí. 
    - Seminář k fondům EU 14.5.2010, účast podle požadavků svazů. 
    - Školící centrum VOŠ , termíny seminářů. 
    - I. ročník minigolfového turnaje pod záštitou KH KS ČSTV, věnován pohár. 
    - Seminář ČSSD ke sportu v ČR 26.3.2010, přizváni předsedové KS ČSTV. 
    - Předán přehled o SpS a SCM s požadavkem , aby svazy průběžně hlásily doplnění. 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsal : Pekař                                                                                       Zápis ověřil: Ing.Bartoň 
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